
HK50 Series 2019-2020 Point system 

The qualifying races include 

(1) October 26, 2019 - HK50 – Hong Kong Island – 50km 

(2) December 1, 2019 – Lantau 50 – 54km 

(3) January 11, 2020 – HK50 West – 54km 

(4) February 15, 2020 – Sai Kung 50 – 54km 

 

Maximum ALL FOUR above races will be counted. The total points earned from the above races will 

determine the final ranking of the series. 

Point System: Each race will assign points based on the overall solo men’s/women’s ranking from 1
st
 to 40

th
 

according to the following breakdown: 100-88-78-72-68-66-64-62-60-58-56-54-52-50-48-46-44-42-40-38-36-

34-32-30-28-26-24-22-20-18-16-14-12-10-8-6-4-2-2-2 

Tiebreaker (1): If the total point after all races is a tie, ranking in the last race of the series determines the final 

ranking.  

Tiebreaker (2): If tiebreaker (1) cannot determine the result, ranking in the second last race of the series 

determines the final ranking. 

 

2019-2020香港 50系列賽計分制 

合資格賽事包括 

(1) 2019 年 10 月 26 日 - 港島 50 – 50 公里 

(2) 2019 年 12 月 1 日 – 大嶼山 50 – 54 公里 

(3) 2020 年 1 月 11 日 – 香港西部 50 – 54 公里 

(4) 2020 年 2 月 15 日 – 西貢 50 – 54 公里 

 

最多四場賽事的分數會計算在內，分數會累積至第四場比賽完結，然後計出總得分及最終排名。 

計分安排：每場賽事的男子組及女子組，均分別按照其個人總排名第一至四十位，依次序獲下列分數：

100-88-78-72-68-66-64-62-60-58-56-54-52-50-48-46-44-42-40-38-36-34-32-30-28-26-24-22-20-18-16-14-12-

10-8-6-4-2-2-2 

規則１：如有參加者最後同分，其總名次將取決於最後一場比賽之排名高低。 

規則 2：如上述的「規則１」未能定出總名次，參加者的總名次將取決於倒數第二場比賽之排名高低；

如此類推。 

  

 


